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Vragen van het lid Klever (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat het landelijk schakelpunt uitbreidt naar ketenzorg 
(ingezonden 16 januari 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Landelijk schakelpunt zet stap naar keten-
zorg»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de uitbreiding van het uitwisselen van medische 
gegevens via het Landelijk Schakelpunt (LSP) met ketenzorg voor diabetes, 
cardiologie, astma en COPD, alsmede gegevens betreffende de ouderenzorg, 
GGZ en 2e lijn? 

Vraag 3
Vindt u het wenselijk dat hele groepen zorgverleners, zoals diëtisten, 
podotherapeuten en pedicures, voortaan ook medische dossiers kunnen 
inkijken? 

Vraag 4
Wat betekent deze uitbreiding voor de veiligheid van de medische gegevens 
en de privacy van de patiënten? 

Vraag 5
Wordt patiënten apart om toestemming gevraagd voor deze uitbreiding? 

Vraag 6
Wat vindt het College Bescherming Persoonsgegevens van deze uitbreiding? 

Vraag 7
In hoeverre is Nictiz betrokken bij deze uitbreiding? Kunt u dit specificeren? 

Vraag 8
Vindt u het passend dat zorgaanbieders voor de uitbreiding naar ketenzorg 
een geldelijke beloning krijgen? 

1 Medisch Contact, 14 januari 2014

 
 
 
 
kv-tk-2014Z00601
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen 1



Vraag 9
Hoe gaat u voorkomen dat zorgverzekeraars informatie-uitwisseling via het 
LSP als voorwaarde in hun contracten opnemen? 

Vraag 10
Deelt u de mening dat dit een ongewenste doorstart van het LSP is en zo ja, 
wanneer gaat u daar een einde aan maken?
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